
Oskar Lutsu Palamuse Gümnaasiumi hoolekogu protokoll 

14.06.2023 klassis nr 168, osalemisvõimalusega MS Teamsis 

Koosolek algas: 18.30 

Koosolek lõppes: 19.45 

Koosoleku kutsus kokku hoolekogu esimees Marju Limbak 

Koosolekul viibisid: Marju Limbak, Raivo Kadaja, Katrina Tammistu, Kaja Säärits, Maris 

Kägo, Eha Kuld (MS Teams), Tiiu Kirsimäe 

Koosolekult puudusid: Kaspar Laanes, Hele Kull 

Koosolekule kutsutud: direktor Siiri Sõmer 

Koosolekut juhatas: Marju Limbak 

Protokollis: Tiiu Kirsimäe 

Koosoleku päevakord: 

• 2022./2023. õppaasta kokkuvõte 

• Jooksvad küsimused 

2022./2023. õppaasta kokkuvõte 

• Direktor Siiri Sõmer andis ülevaate õppeaasta lõpetamisest ja selgitas, miks 

lõpetasime koolitöö mõned päevad enne ametliku õppeperioodi lõppu. 

• Siiri Sõmera sõnul on õppeedukus paranenud. Reedene „õnnetund“ on kasuks tulnud – 

õpilased on muutunud kohusetundlikumaks. 

• Direktor andis teada vene keele õpetaja vahetusest, ühe klassiõpetaja ja ühe kehalise 

kasvatuse õpetaja lahkumisest. Vene keele õpetajana hakkab tööle Heiki Sildnik, 

klassiõpetajana Kristina Štukert-Nunn. 

• Kooli eelarveline seis tekitab muret, ehkki see õppeaasta lõpeb nii, nagu õppeaasta 

algul planeeritud.                                                                                                                                   

Otsitakse kokkuhoiukohti: kooliauto liising lõpeb, uut autot liisingusse ei võeta.                             

Raivo Kadaja uuris, milliseid sõite kooliautoga tehti ja kui kulukas auto pidamine oli. 

Direktor selgitas auto kasutamisse ja kuludesse puutuvat ning lisas, et sügisel selgub, 

kui palju autost loobumine kokkuhoidu annab. 

Osast töövihikutest on loobutud, et nende asemel kasutada elektroonilist materjali; 

klasside sisustust ei uuendata; arvutite liising lõpeb, arvutid jäävad kasutusse; 

tagavarasid ei soetata. 

Murekoht on elektrikulu ja gaasiküte. Maaküttesüsteem on uuendamisel, 

elektrisüsteem ehitatakse ümber. 

Otsustati: võtta saadud info teadmiseks 

 

Jooksvad küsimused 

• Marju Limbak tõstatas koolitoidu rahastamise küsimuse. 



Direktor nõustus, et toiduraha teema tekitab muret. Toit on odav, paremat sööki 

soovides peaks toidu maksumus suurenema. Samas on valla koolides kehtestatud 

tasuta toidu pakkumise kord. Valla koolides peaks toiduraha olema ühesugune. 

Toidupäeva maksumus võiks olla 2 eurot lapse kohta – 1 euro riigilt, 1 euro vanemalt. 

Kuna vallavanem on hiljuti vahetunud, võib oodata sügiseks uusi suuniseid. 

Kurdetakse, et toit ei maitse. Tegelikult on sööjate hinnangud alati olnud seinast seina. 

Kui toitu valmistatakse 200 sööjale, ei saa seda võrrelda koduse toiduvalmistamisega. 

Kooli roll on muuta ka toitumisharjumusi. Lapsed on õppinud toitu tõstma, rohkem 

süüakse salateid. Samas soola ja pipart lisatakse sageli ilma toitu maitsmata.  

• Marju Limbak tõstatas preemiapäeva kasutamise küsimuse. Kas preemiapäev on üldse 

otstarbekas? Võib-olla tuleks leida tõhusamaid motiveerimisvõtteid. 

• Direktor andis teada, et uue 1. klassi õpetaja on Annetta Vohla. 

• HEV-lapsi on uuel õppeaastal 30-35. Ehkki ressursid on piiratud, on koolil kohustus 

pakkuda vajaduse põhjal lastele abi. 

Otsustati: võtta saadud info teadmiseks; 

       kutsuda augustis kokku uus koosolek, kus arutleda preemiapäeva teemal,  

                  samuti nõuab vaagimist tundide algusaja küsimus. 

 


